
 
 
 

 

Št.: 032-06/2023  
Datum: 15. 3. 2023  
 

Z A P I S N I K 
 
3.  seje Občinskega sveta Laško, ki je bila v sredo, 1. marca 2023, ob 17. uri, v Modri dvorani 
dvorani Thermane Laško. 
 
 

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti  

 
Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje vseh 23 članov občinskega sveta, kar pomeni, da 
je, skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen.  
  
Na seji so poleg članov občinskega sveta, katerih seznam prisotnosti je sestavni del zapisnika in se 
nahaja v spisu, prisostvovali tudi: 
 

1. Marko Šantej župan 

2. Nataša Gradišnik Padežnik v. d. direktorice 

   

 Uslužbenci občinske uprave:  

3. Tanja Grabrijan Kabinet župana 

4. Dimitrij Gril Oddelek za družbene dejavnosti, pravne in splošne 
zadeve 

5. Andrej Kaluža Oddelek za gospodarske javne službe, okolje in prostor 

6. Luka Picej Oddelek za gospodarske javne službe, okolje in prostor 

7. Andrej Flis Oddelek za gospodarske dejavnosti 

8.  Sandra Barachini Kabinet župana 

   

 Drugi vabljeni:  

9.  Tina Belej JZ STIK Laško 

10. Irena Povalej RC Planiranje, d. o. o. 

   

 Tisk, TV:  

11. Boža Herek TV Krpan 

12.  Bojana Avgustinčič Novi tednik – Radio Celje 

13.  Ksenija Rozman VTV 

 
 

AD B  Sprejem dnevnega reda 

 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
Dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na 3. redno sejo Občinskega sveta Laško, 
sklicano na dan 1. 3. 2023, se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Številka: 032-06/2023 
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Občinski svet Laško je tako sprejel naslednji dnevni red:    
 

1. Sprejem zapisnika 2. seje z dne 25. 1. 2023 

 

2. Realizacija sklepov 2. seje z dne 25. 1. 2023 

 
3. Področje gospodarstva 

3/1 Akcijski načrt Slovenia Green za obdobje 2022-2025  
3/2 Strategija trajnostnega razvoja in trženja turizma v občini Laško 2022–2028  
      (Turizem Laško 2028)    
 

4. Področje proračuna in javnih financ 

4/1 Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Laško za leto 2023 – skrajšani postopek 
4/2 Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja s stvarnim  
      premoženjem Občine Laško za leto 2023 – I. dopolnitev 
4/3 Predlog Sklepa o podelitvi pooblastila županu Občine Laško za potrjevanje  
      investicijske dokumentacije  

 
5. Področje okolja in prostora ter komunalnih dejavnosti 

5/1 Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Laško –  
      skrajšani postopek  
5/2 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju  
      komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Laško – skrajšani postopek  
5/3 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta KS 3 in KC 2/1 
5/4 Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri  
      posamični poselitvi na parcelah št. 212/10, 212/11 in 212/12, vse k. o. Lože 
5/5 Zaključno poročilo o izvedenem projektu obnova LC 200171, odsek klorirna  
      postaja do ovinka (P23) 

 
6. Področje družbenih dejavnosti 

6/1 Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v JZ Vrtec Laško 
6/2 Predlog Letnega programa športa v občini Laško za leto 2023 
6/3 Zaključno poročilo o izvedbi projekta "STIK – ureditev Muzeja Laško in nakup opreme" 
6/4 Zaključno poročilo o preureditvi prostorov bivšega CSD za potrebe Zdravstvenega  
      doma Laško 

 
7. Volitve, mandatna vprašanja in imenovanja 

7/1 Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah in plačilih oziroma sejninah  

      občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih    

      organov Občine Laško 

7/2 Predlog Sklepa o višini sredstev za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov  

      Občinskega sveta Laško 

 
8. Splošne zadeve 

8/1 Realizacija dela Občinskega sveta Laško za leto 2022 in Program dela za leto 2023 
 

9. Odgovori na vprašanja in pobude 
 

10. Vprašanja in pobude 
 

11. Razno                  
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AD  B 1  Sprejem zapisnika 2. seje Občinskega sveta Laško z dne 25. 1. 2023 

 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 2.  seje z dne 25. 1. 2023.  
   

Številka:  032-05/2023 
 
 

AD  B 2 Sprejem realizacije sklepov 2. seje Občinskega sveta Laško z dne 25. 1. 2023 

 

Razprave ni bilo.   
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 2. seje z dne 25. 1. 2023.  
 
Številka:  032-16/2022 
 
 

AD B 3/1 Akcijski načrt Slovenia Green za obdobje 2022-2025 

 
Uvodno obrazložitev je podala Tina Belej, direktorica JZ STIK Laško. Povedala je, da platforma 
navede napačen izračun ur 10.113 in da je pravilno 5.657 ur. 
 
Predsednik odbora za gospodarski razvoj je povedal, da je na izračun ur bila podana pripomba na 
odboru, kar je bilo sedaj popravljeno, ter dodal, da so na odboru predlagali, da se v akcijski načrt 
vključi in se da večji poudarek rudarski dediščini. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Akcijski načrt Slovenia Green za obdobje 2022-2025 v 
predloženi vsebini. 
 
Številka: 007-01/2023 
 
 

AD B 3/2 Strategija trajnostnega razvoja in trženja turizma v občini Laško 2022–2028  
               (Turizem Laško 2028)    

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Tina Belej, direktorica JZ STIK Laško. Povedala 
je, da sta bili na družbenem odboru dve pripombi – priprava povzetka ter vključitev rudarske 
dediščine v strategijo, kar je bilo upoštevano pri pripravi gradiva za občinski svet.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je bilo že na gospodarskem odboru ugotovljeno, da v strategiji 
manjka dolina Lahomnice v smeri proti Šentrupertu in Šentlenartu, ki ima izjemne naravne danosti 
za razvoj športnega turizma in dobro zgodbo industrijske dediščine, zato bi se jo moralo vključiti kot 
potencialno turistično območje. Na gospodarskem odboru je bilo tudi predlagano, da strategija ne bi 
veljala samo do leta 2028, ampak bi se vsako leto dopolnjevala in podaljšala za eno leto, tako da 
ima vedno veljavnost za pet let vnaprej.  
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S strani STIK-a je bilo pojasnjeno, da je evalvacija strategije predvidena na letni ravni preko planov 
in letnega poročila, sama strategija pa predvideva leta 2025 presečni pregled in s tem pregled 
aktualnosti, saj je turizem panoga, ki se spreminja in tako je treba določiti tudi morebitne nove 
prioritete. 
 
Predlagano je bilo, da se v strategiji omeni tudi osvojeni platinasti znak Green destination in Laška 
hiša. S strani STIK-a je bilo pojasnjeno, da je bila strategija pripravljena lansko leto aprila, ko še ni 
bil osvojen omenjeni naziv. Laška hiša ni navedena, ker gre v bistvu za sklop razvoja in dviga 
kvalitete, kjer pa niso navedeni posamezni konkretni predlogi.   
 
Izpostavljeno je bilo, da se strategija kot strateški dokument pripravlja za daljše obdobje. Operativne 
zadeve pa se vsakoletno ali dvoletno sprejemajo z akcijskim načrtom za dve leti. Tako kot so sedaj 
predlagane dopolnitve, lahko vsako leto pridejo nove. Zato je smiselno, da se strategija potrdi takšna 
kot je, saj je bila narejena že lansko leto, na dve leti pa se naredi akcijski načrt, ki bo bolj podrobno 
opredelil zadeve, ki so narejene.  
 
Ob koncu razprave je bila podana še pripomba z gospodarskega odbora, da je gradivo preobsežno; 
na odboru je bilo predlagano, da se za občinski svet pripravi povzetek gradiva na cca 10 straneh. 
 
V razpravi so sodelovali: Boštjan Vrščaj – LLL, Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda, Katja Goluh – 
MMOL, Nuša Konec Juričić – SLS, Tina Belej – STIK Laško, Marko Šantej – župan.   
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednja 

SKLEPA: 
 
1. Občinski svet Laško sprejme Strategijo trajnostnega razvoja turizma v Občini Laško 2022-
2028 (Turizem Laško 2028)  v predloženi vsebini. 
 
2. JZ STIK Laško naj spremlja kazalnike in strategijo vsako leto novelira z akcijskim načrtom. 
 
Številka:  007-02/2023 
 
 

AD B 4/1  Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Laško za leto 2023 – skrajšani  
                 postopek 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da se poraja vprašanje, koliko sredstev bo zaradi dviga plač in 
stroškov energije, kar bo treba pokriti s proračunom, sploh še ostalo za investicije in razvoj. Če ne 
bo razvoja, ne moremo pričakovati, da bi mladi ostajali v občini - število prebivalcev v občini bo še 
naprej padalo, kar bo imelo za posledico tudi manjši prihodek od tako imenovane glavarine.  
 
Izpostavljeno je bilo, da je bila iz plana obnove cest za leti 2023-24 izvzeta obnova ceste Debro – 
Rečica na odseku Jakopič-Magles, ki je ena najbolj obremenjenih cest v občini. Predlagano je bilo, 
da se sredstva, ki so bila planirana za pripravo projektne dokumentacije in pridobitev zemljišč, pustijo 
za leti 2023-24, zadeva pa se izvede v letu 2025. Tudi v NRP na str. 3, kjer je zaveden Turistični 
center Šmohor, so sredstva za leti 2023-24 ukinjena – ali se bo OPPN, ki je v pripravi, kljub temu 
nadaljeval ali se tudi ta postopek ustavi? Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport je decembra 
objavilo razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično infrastrukturo in naravne 
znamenitosti v turističnih destinacijah do leta 2025 v višini 10 milijonov evrov. Če ne bomo imeli 
NRP-jev, se ne bomo mogli prijaviti na razpis. Izpostavljena je bila tudi obrtna cona – v gradivu je 
navedeno, da je zanjo predvidenih 30.000 EUR s kanalizacijo – ali so ta sredstva samo za 
kanalizacijo? Na postavki obrtna cona je namreč samo 2.000 EUR. Prestavljena je tudi cesta v Zg. 
Rečici - črpališče Zavrate. Na določenem odseku so res problemi z lastniki, v zgornjem delu ceste 
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pa so urejene vse zemljiško knjižne zadeve. Potreben je tudi popravek v gradivu glede projektne 
dokumentacije – le-ta je zaključena.  
 
Izpostavljena je bila bilanca prihodkov: na točki 722 – prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih 
sredstev je indeks 163 – ali je bilo dejansko toliko realiziranega? Pri gradnji vodovodov na 09330 je 
bila predlagana dopolnitev, da se za pripravo dokumentacije planira tudi del  vodovoda Mrzlo Polje, 
kjer bi se občani priključili na vodovod Trije studenci (cca 10 gospodinjstev). Na postavki občinskih 
cest 7120 je veliko zmanjšanje sredstev (za dober milijon) – glede na staje cest v občini bi morali 
najmanj ostati pri istih sredstvih kot je bilo realiziranih v letu 2022. Kaj se dogaja s prizidkom ZD 
Laško? 
 
Pojasnjeno je bilo, da je veliko investicij prenesenih iz lanskega v letošnje leto. Ob dvigu plač in vseh 
stroškov je težko vse realizirati. Potrebno se bo potruditi, da bomo prišli do dodatnih sredstev – 
evropskih, državnih, ipd., da bomo lahko sanirali nastalo situacijo.  
 
Vse investicije, ki so se pričele v letu 2022 in se niso zaključile, so se prenesle v leto 2023. Določene 
investicije, ki so pomembne za razvoj občine, se bodo pričele v letošnjem letu, zato se ohranjajo v 
proračunu. Glede Ceste v Rečico je bilo pojasnjeno, da se je pri pripravi rebalansa moralo upoštevati 
oz. ločiti investicije, ki so v pripravi in so tako daleč, da bodo lahko šle v realizacijo in tiste, ki še ne 
bodo mogle iti v realizacijo. Med slednjimi je bila tudi cesta Debro – Rečica – Zavrate na dveh 
odsekih, to sta Jakopič – Fragmat (če se bo lahko pričelo s pripravo dokumentacije, se lahko vnese 
v naslednji rebalans, so pa težave z lastniki) in klorirna postaja – Zavrate (že pripravljeno 
dokumentacijo je bilo treba preprojektirati, ker se bo izvajalo po sklopih; prvi sklop je bil narejen od 
klorirne postaje do ovinka naprej od avtomehanične delavnice, sledil bo drugi sklop - srednji del, ki 
je zelo zahteven zaradi usadov, in nato tretji del - zgornji del proti Zavratam, ki je prestavljen zaradi 
nepripravljene dokumentacije in neurejenosti zemljišč). OPPN za Šmohor se nadaljuje, načrtuje se 
prijava na razpis, ki je zunaj. Glede prodaje nepremičnin se bo preverilo in bo podan pisni odgovor. 
Vodovod za Mrzlo Polje se bo poskušal vključiti v naslednji rebalans.  
 
Glede na to, da so rebalans obravnavali vsi odbori, ki so ga tudi potrdili, in da to ni zadnji rebalans v 
letu 2023, je bilo predlagano, da se glasuje o rebalansu proračuna v predloženi vsebini. 
 
Ob koncu razprave je bilo še predlagano, da se do naslednje seje pripravi preglednica, v kateri bi 
bili navedeni projekti, ki so v fazi idej, projekti, ki so v fazi pridobivanja gradbenih dovoljenj in 
lokacijskih soglasij ter projekti, ki so v fazi realizacije oz. čakanja na sredstva.  
 
Pojasnjeno je bilo, da se preverja programska oprema, ki bi omogočala takšen pregled na enostaven 
način tako za zaposlene kot za tabelarično predstavitev svetnikom. Časovno to verjetno ne bo 
mogoče do naslednje seje (program je treba naročiti, testirati, vnesti podatke), vsekakor pa se dela 
na tem, da se to čim prej pripravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Matjaž Pikl – SLS, Janko Cesar – SLS, Nataša 
Gradišnik Padežnik – OU, Marko Šantej – župan. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednje 

SKLEPE: 
1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Laško za leto 2023 po 
skrajšanem postopku. 
 
2. Občinski svet Laško sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Laško za leto 2023 v 
predloženi vsebini. 
 
3. Občinski svet Laško sprejme Načrt Razvojnih programov za obdobje 2023-2026 (rebalans 
1/2023) v predloženi vsebini. 
Številka:  410-11/2022 
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AD B  4/2 Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja s  
                 stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2023 – I. dopolnitev 

 
*odide Robert Medved (22 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Flis. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (22 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja 
s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2023 – I. dopolnitev v predloženi vsebini. 
 
Številka:  478-37/2022 
 
 

AD B   4/3  Predlog Sklepa o podelitvi pooblastila županu Občine Laško za potrjevanje  
                   investicijske dokumentacije  

 
*pride Robert Medved (23 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Flis. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o podelitvi pooblastila županu Občine Laško za 
potrjevanje investicijske dokumentacije v predloženi vsebini. 
 
Številka:  020-01/2023 
 
 

AD B  5/1  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini  
                  Laško – skrajšani postopek  

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. 
 
Izpostavljen je bil finančni učinek tega odloka: kaj pomeni izvajanje gospodarske javne službe 
zavetišča za male živali za občinski proračun – ali bo potrebno to sofinancirati?  
 
Odgovorjeno je bilo, da predlagana dopolnitev tega odloka ne predstavlja dodatnih finančnih 
obveznosti. Na podlagi te dopolnitve se bo kasneje sprejel odlok, ki bo to gospodarsko javno služno 
podrobneje uredil in ta odlok bo prinesel tudi finančne obveznosti (podrobnejši izračuni še niso 
narejeni). 
 
Dodano je bilo, da zavetišča v občini nimamo, tako da te zadeve za nas izvaja Zavetišče za male 
živali Sevnica.  Ker ima zaradi oddaljenosti takšna ureditev dodaten strošek prevoza, bo dolgoročno 
gledano ureditev zavetišča v občini zmanjšala določene stroške.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Andrej Kaluža – OU, Marko Šantej – župan. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednja 

SKLEPA: 
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1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Laško po skrajšanem postopku. 
 
2. Občinski svet Laško sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-04/2008 
 
 

AD B  5/2  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju  
                  komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Laško – skrajšani postopek  

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Luka Picej. Povedal je, da so svetniki na mizo dobili 
še amandma k predlaganemu Odloku, s katerim se dopolni 4. odstavek 22. člena, tako da se določi 
rok 6 mesecev od uveljavitve Odloka, v katerem morajo uporabniki na svoje stroške na priključek na 
javno kanalizacijsko omrežje vgraditi merilno napravo za merjenje odpadne vode. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da bi svetniki želeli imeti več podatkov: v gradivu bi moral biti okviren 
izračun, da se ve, kakšne stroške za zavezance (in kateri so ti zavezanci) prinaša predlagani odlok.  
 
Odgovorjeno je bilo, da se na podlagi letnih analiz prodane količine pitne vode ocenjuje, da v to 
zapadeta dva gospodarska subjekta, to sta Thermana Laško in Rimske terme, ki v sklopu svoje 
dejavnosti porabita več kot 25.000 m³ vode letno. Okvirna cena merilnika je 2.500 do 3.000 EUR. 
 
Na vprašanje, kaj je mišljeno, da zavezanec sam vzdržuje napravo, je bilo pojasnjeno, da mora vsak 
lastnik sam voditi aktivnosti, ki se tičejo njegovega objekta (namestitev števca in vzdrževanje), 
seveda pa pod nadzorom komunale.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Borut Karl – MMOL in Luka Picej – OU. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednje 

SKLEPE: 
1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in 
čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v občini Laško po skrajšanem postopku. 
 
2. Občinski svet Laško sprejme amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v občini Laško. 
 
3. Občinski svet Laško sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in 
čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v občini Laško v predloženi vsebini z 
vključenim sprejetim amandmajem. 
 
Številka:  354-03/2023 
 
 

AD B 5/3  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta KS 3 in KC 2/1 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Irena Povalej iz podjetja RC Planiranje.   
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da bi bila gradivu lahko priložena podrobna slika z vrisom že 
obstoječih poimenovanih objektov – predlagano je bilo, da se v bodoče tako pripravi gradivo, da si 
bodo svetniki kot laiki lažje predstavljali umestitev. 
 



  8 

Medtem ko je bila z ene strani podana pohvala za zadostno število parkirnih mest, je bilo z druge 
strani postavljeno vprašanje ali se jih ne da izvesti v garažni hiši, da ne bo zaradi parkirišč izgubljenih 
toliko zelenih površin. 
 
Odgovorjeno je bilo, da gre za poplavno ogroženo območje, zato v skladu s študijo gradnja pod 
pritličjem oz. gradnja kleti ni dopustna. Dopustna pa so določena odstopanja (8. člen Odloka), tako 
da so pri pripravi projektne dokumentacije še možne določene spremembe; tako se lahko npr. 
pritlične površine namenijo tudi za parkirišča in se s tem ohrani več zelenih površin.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Borut Karl – MMOL, Janko Cesar – SLS, Irena 
Povalej – RC Planiranje. 
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta KS 3 
in KC 2/1 v predloženi vsebini. 
 
Številka: 350-01/2020 
 
 

AD B 5/4  Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri  
                 posamični poselitvi na parcelah št. 212/10, 212/11 in 212/12, vse k. o. Lože 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi na parcelah št. 212/10, 212/11 in 212/12, vse k. o. Lože (1040), 
v predloženi vsebini. 
 
Številka: 3503-03/2022 
 
 

AD B 5/5  Zaključno poročilo o izvedenem projektu obnova LC 200171, odsek klorirna  
                 postaja do ovinka (P23) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednja 

SKLEPA: 
1. Občinski svet Laško sprejme in potrjuje Zaključno poročilo o izvedbi projekta Obnova 
LC200171, odsek klorirna postaja do ovinka (P23).  
 
2. Odsek ceste bo v skladu z zaključnim poročilom prenesen v upravljanje JP Komunale 
Laško, d. o. o. 
 
Številka: 371-17/2022 
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AD B 6/1  Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v JZ Vrtec Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da smo ena prvih občin, ki zvišuje ceno vrtca in da gre za zelo visoko 
povišanje. Do sedaj so se povišanja gibala med 8 in 12%, takšnega povišanja, kot je predvideno 
sedaj (skoraj 16%), še ni bilo. S strani Skupnosti občin Slovenije se že izvajajo pozivi vladi za 
dodatna sredstva občinam zaradi dviga plač pomočnic vzgojiteljic; tu se bo aktivno vključila tudi naša 
občina. Tudi s strani predsednika vlade je bil podan poziv, da naj bi bila povišanja med 10 in 12%, 
zato bi morali tudi mi temu slediti. Predlagano je bilo, da se počaka do naslednje seje občinskega 
sveta, ko bo že znana odločitev vlade glede dodatnih sredstev občinam v zvezi z nastalo 
problematiko. Povišanje bi bilo treba prikazati tudi v dejanskih zneskih v evrih, ne samo v odstotkih.  
 
Pojasnjeno je bilo, da so nekatere občine zvišale cene že lani oktobra ali novembra, zdaj bodo cene 
ponovno zvišale. Primerjava z drugimi občinami je težka, ker ima vsaka svojo specifiko. Res je, da 
še ni bilo tako visokega povišanja, vendar še nikoli ni bilo takšnega zvišanja plač (za 4 % dvig vseh 
plač, od 1. aprila dvig plač vsem zaposlenim za 1. plačni razred, od 1. 1. 2023 dvig plač pomočnicam 
vzgojiteljic za 3. razrede, dvig plač dvig minimalne plače iz 1.074,63€ na 1.203,36€, dvig regresa za 
prehrano na 6,60 EUR). Poleg tega dvigu cene botruje tudi enormno povišanje stroškov energentov 
in hrane. Najvišji dvig se bo poznal v najvišjem razredu, to je za 72 EUR, vendar je tam zelo malo 
staršev. Za starše v 2. razredu se bo cena zvišala za  9,4 EUR, v 3. razredu za 18,8 EUR, v 4. 
razredu za 28,2 EUR, v  5. razredu za 32,9 EUR, v  6. razredu za 40,4 EUR, v 7. razredu za 59,8 
EUR, v 8. razredu za 62 EUR. Vsa zvišanja so za  1. starostno obdobje, kjer so cene najvišje.  
 
Pojasnjeno je bilo tudi, da so se o problematiki pogovarjali z drugimi župani, Skupnostjo občin 
Slovenije  in Združenjem občin Slovenije. Pogovori tečejo v smeri, da bi del stroškov prevzela tudi 
država. Kljub temu pa bodo načeloma vse občine primorane povišati cene vrtca, samo ljubljanski 
župan je javno obljubil, da bo celotno breme zvišanja stroškov nosila občina. Pri tistih občinah, ki že 
dlje časa niso zvišale cene vrtca, bo odstotek višji. Po prvotnem izračunu je bilo povišanje za 40%, 
zato bo razliko do predlaganega povišanja prevzela občina, kar pomeni cca 260.000 EUR na letni 
ravni.  
 
Predlagano je bilo, da se v prihodnje tabele z izračuni cen po posameznih starostnih obdobjih 
dopolnijo tako, da so iz njih razvidne stare cene ter povišanja procentualno po posameznih 
postavkah, tako da se bo lažje razbralo, kateri stroški se najbolj povišujejo in za koliko se bo zaradi 
njih zvišala cena vrtca. Dodano je bilo še, da so pomočnice vzgojiteljic s povišanjem plače komaj 
prišle na minimalno plačo. 
 
V nadaljevanju razprave je bilo izraženo mnenje, da s povišanjem cene vrtca ne bomo stimulirali 
mlade, rodnost pa že tako in tako pada. Če je že potrebno povišati cene vrtca, bi moral biti odstotek 
povišanja nižji. 
 
Izpostavljeno je bilo, da sta SOS in ZOS že podala zahtevek za dvig glavarine, da se bo lahko 
nekako pokrilo te stroške, ki so breme občine, saj drugače ne bo več sredstev za investicije.  
 
Glede oblikovanja cene vrtca je bilo še dodatno pojasnjeno, da je izračun izdelan za število 520 otrok 
(kolikor jih je lahko največ v vrtcu), realno jih je v vrtcu okrog 495 - 497. To pomeni, da že tu strošek, 
ki odpade na teh manjkajočih 20 otrok, nosi občina, sicer bi bila cena še višja. V prihodnje bo 
potrebno preveriti tudi normative, da se stroški čim bolj optimizirajo.  
 
Opozorjeno je bilo, da je glede kadrovskih normativov potrebno dobro premisliti, da se na bi prenaglili 
pri kakršnem koli zmanjševanju. Danes se težave otrok v vrtcih in njihovih staršev povečujejo, zato 
se danes vzgojitelji srečujejo s stvarmi, ki jih pred leti ni bilo, njihovo delo je dosti težje kot nekoč.  
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V zvezi s slednjim je bilo dodano, da bi se lahko veliko rešilo, če bi bili normativi za oblikovanje 
skupin drugačni. 
 
V razpravi so sodelovali: Janko Cesar – SLS, Janja Sluga – Gibanje Svoboda, Jože Senica – N.Si, 
Robert Medved – SDS, Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda, Nuša Konec Juričić – SLS, Dimitrij 
Gril – OU, Marko Šantej – župan. 
 
Občinski svet Laško je z večino glasov (17 ZA, 4 PROTI) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje v Javnem 
zavodu Vrtec Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka: 602-18/2023 
 
 

AD B 6/2  Predlog Letnega programa športa v občini Laško za leto 2023 

 
*odide Janja Sluga (22 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (22 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Letni program športa v Občini Laško za leto 2023 v predloženi 
vsebini. 
 
Številka: 671-01/2023 
 
 

AD B 6/3  Zaključno poročilo o izvedbi projekta "STIK – ureditev Muzeja Laško in nakup  
                 opreme" 

 
*pride Janja Sluga (23 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Sandra Barachini. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednja 

SKLEPA: 
1. Občinski svet Laško sprejme Zaključno poročilo o izvedbi projekta "STIK – ureditev Muzeja 
Laško in nakup opreme". 
 
2. Vrednost projekta se prenese v upravljanje JZ STIK Laško. 
 
Številka: 4430-0219/2022 
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AD B 6/4  Zaključno poročilo o preureditvi prostorov bivšega CSD za potrebe Zdravstvenega  
                doma Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. Dodal je, da bo v teh prostorih s 1. 
septembrom zaživel Center za krepitev zdravja.  
 
V razpravi je bila izpostavljena dostopnost tega objekta za invalide. Glede na to, da smo občina 
prijazna invalidom, je bilo predlagano, da Zdravstveni dom Laško kot upravljavec tega objekta reši 
problem dostopa za invalide vsaj za 1. nadstropje.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednja 

SKLEPA: 
1. Občinski svet Laško sprejme Zaključno poročilo o preureditvi prostorov bivšega CSD za 
potrebe Zdravstvenega doma Laško v predloženi vsebini. 
 
2. Objekt in oprema se prenesejo v upravljanje in uporabo JZ Zdravstveni dom Laško. 
 
Številka: 014-04/2023 
 
 

AD B 7/1  Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah in plačilih oziroma sejninah  
                 občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih    
                 organov Občine Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o spremembah Pravilnika o plačah in plačilih oziroma 
sejninah občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih  
organov Občine Laško v predloženi vsebini.  
 
Številka: 007-07/2007 
 
 

AD B 7/2  Predlog Sklepa o višini sredstev za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov  
                Občinskega sveta Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Sklep o višini sredstev za delo svetniških skupin in samostojnih 
svetnikov Občinskega sveta Laško v predloženi vsebini.  
 
Številka: 410-09/2023 
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AD B 8/1  Realizacija dela Občinskega sveta Laško za leto 2022 in Program dela za leto 2023 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Laško je soglasno (23 ZA) sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Realizacijo dela Občinskega sveta Laško za leto 2022 in Plan 
dela za leto 2023 v predloženi vsebini. 
 
Številka: 032-11/2023 
 
 

AD B 9 Odgovori na vprašanja in pobude 

 
V zvezi s odgovori na vprašanja in pobude z 2. seje je bil podan naslednji komentar: 
 

- Robert Medved - SDS: poziv županu, da preko SOS in ZOS apelira na pristojne, da obstoječa 
ureditev/zasedba v zdravstvenem domu ostane v enakem obsegu. Glede na dejavnosti ZD 
je 18 parkirnih mest z dvema dodatnima premalo, zato je treba poiskati rešitev – proučiti je 
treba  možnost izvedbe garažne hiše ali pa uvesti režim, da je uporaba parkirnih mest 
dovoljena samo obiskovalcem oz. uporabnikom ZD.  

 
Pojasnjeno je bilo, da se v okviru tega projekta planira ureditev določenega dela parkirnih 
mest na javnem parkirišču na Kidričevi ulici za trgovino z računalniško opremo. Ena izmed 
potencialnih lokacij je tudi trenutno začasno parkirišče, saj je lastnik zemljišča občina. Prav 
tako se še vedno razvija ideja o umestitvi garažne hiše v staro mestno jedro.  

 
 

AD B 10 Vprašanja in pobude 

 
- Robert Medved - SDS: zaradi kvalitetnega pregleda vsebine gradiva je podal predlog za 

nabavo prenosnih/tabličnih računalnikov za občinske svetnike s programsko opremo, ki bi 
omogočala vnos pripomb v gradivo; za ta namen bi se lahko namenilo tudi sredstva, ki so 
zagotovljena za delo svetniških skupin. Če se to ne bo realiziralo, želi za seje prejemati 
gradivo v fizični obliki. 

 
Vse naslednje pobude in vprašanja, ki so bila podana na seji, so bila podana tudi pisno in so 
priloga temu zapisniku: 
 

- Marjan Kozmus – SD:  
1. časovnice za posamezne projekte, 
2. sprememba volilnih enot; 

 
- Štefanija Pavčnik – SDS: 

1. ureditev državne ceste Laško - Rimske Toplice – Jurklošter, 
2. razširitev vozišča v ovinku na Udmatu, 
3. dokumentacija za most v Rimskih Toplicah, 
4. razširitev ceste Globoko – Brstovnica čez "Ajnšnit" proti Jurkloštru; 

 
Odgovorjeno je bilo, da je glede ureditve na Udmatu treba počakati na protipoplavne ukrepe; 
OPPN za most v Rimskih Toplicah je v zaključni fazi – ko bodo pridobljena vsa soglasja, gre 
v obravnavo odlok (predvidoma še letos).  
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Pobuda za sanacijo ceste je bila podana na Direkcijo, vzdrževalec (koncesionar) bo 
zagotavljal prevoznost ceste. 
 

- Matjaž Pikl – SLS: 
1. vodovod v Zg. Rečici, 
2. Rune – predstavitev plana v Laškem biltenu, 
3. plan obnove lokalnih cest za leto 2023, 
4. protipoplavni ukrepi na Sevenškovem potoku, 
5. pridobitev upravnega dovoljenja za rušnje stanovanjske hiše Krivonog; 

 
- Janko Cesar – SLS: 

1. urejanje plazov 2021-2022, 
2. posodobitev JP Blatni Vrh – Laziše in LC Trobni Dol – Mrzlo Polje, 
3. realizacija projekta izgradnje pločnika oz. pohodne poti od centra Jurkloštra do 

Kartuzijske pristave, 
4. nadaljevanje razširitve regionalne ceste Rimske Toplice – Jurklošter na odseku 

"Ajnšnit", 
5. izgradnja novega mostu čez Gračnico, 
6. revitalizacija športno turističnega kompleksa ribniki Marof, 
7. zamenjava kritine na Kartuziji Jurklošter, 
8. izgradnja novega gasilskega doma ali večnamenskega objekta v Jurkloštru; 

 
- Jože Senica – N.Si: 

1. izgradnja parkirišča na Zdraviliški ulici pred bloki v Rimskih Toplicah; 
 
 

AD B 8  Razno 

 
Naslednja seja občinskega sveta bo 12. aprila, med drugim bodo na dnevnem redu letna poročila 
javnih zavodov. 
 
Župan je navzoče povabil na 4. Borzo lokalnih živil, ki bo potekala v Thermani 2. marca. Prisotne je 
seznanil tudi s čistilno akcijo, ki bo potekala 1. aprila v soorganizaciji STIK-a, komunale in občine. 
Podal je pobudo, da se čistilni akciji na ta dan pridružijo tudi krajevne skupnosti. 
 
Nuša Konec Juričić je izpostavila, da je prvič, odkar je članica občinskega sveta, dobila vabilo na 
sejo Sveta KS Laško. Župan je navzoče pozval, da v kolikor dobijo vabilo na Svet svoje krajevne 
skupnosti, da se naj poskusijo seje udeležiti. Tudi on sam ali podžupan Mačkošek se bosta 
poskušala udeležiti katere izmed sej.  
 
 
************************************************* 
Seja je bila zaključena ob 20.05. 
************************************************* 
 
Zapisala:                                                                                                
Tanja Grabrijan                                  
                 Župan Občine Laško 
          Marko Šantej 
           
 


